

Title (en)

Device for drying laundry

Title (de)

Vorrichtung zum Trocknen von Wäsche

Title (fr)

Dispositif destiné au séchage du linge

Publication

EP 2093321 A1 20090826 (DE)

Application

EP 09002171 A 20090217

Priority

DE 102008009980 A 20080219

Abstract (en)

The device has retainers (6) arranged at a distance parallel to each other, supported by a frame (1) for hanging of cloth pieces (8). The retainers extend in a plane between side frame pieces (2, 3) and implemented in the form of rods, bars, ropes and/or cords. The retainers are supported and/or held at both lateral ends by rotating conveyors (7) that are implemented in the form of straps, belts, ropes and/or chains. The retainers are transported from an upper supplying plane into a lower drying plane by the conveyors over an edge-lateral loading position (9).

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zum Trocknen von Wäsche oder dgl., mit einem Rahmen (1) und einer vom Rahmen (1) getragenen Anordnung vorzugsweise parallel mit Abstand zueinander angeordneter Aufnahmen (6) zum Aufhängen der Wäsche (8), wobei sich die Aufnahmen (6) im Wesentlichen zwischen gegenüberliegenden Rahmenschenkeln (2, 3) in einer Ebene erstrecken, ist dadurch gekennzeichnet, dass die Aufnahmen (6) an ihren beidseitigen Enden durch vorzugsweise umlaufende Fördermittel (7) getragen bzw. gehalten sind und durch die Fördermittel (7) von einer oberen Bereitstellungsebene über eine randseitige Beladeposition in eine untere Trocknungsebene verbringbar sind.

IPC 8 full level

D06F 57/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 57/06 (2013.01)

Citation (applicant)

DE 251927 C

Citation (search report)

- [X] DE 251927 C
- [A] CH 380070 A 19640731 - BACHMANN DIETRICH [CH]
- [A] DE 19903623 A1 20000309 - G BECKMANN KG ING [DE]
- [A] EP 1837433 A1 20070926 - RAYEN SL [ES]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2093321 A1 20090826; EP 2093321 B1 20130410; DE 102008009980 A1 20090827

DOCDB simple family (application)

EP 09002171 A 20090217; DE 102008009980 A 20080219